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Kommunala Pensionärsrådet (KPR)  
 
Protokoll 2019-09-27 
 
Närvarande:  
Maritza Villanueva Contreras Ordförande 
Bengt Nilsson Kommunstyrelsen 
Eduardo Villanueva Pinto Kultur- och tekniknämnden 
Elisabeth Dahlin Westberg Socialnämnden (ersättare) 
Jan Norberg PRO samråd 
Margareta Edén PRO  
Stig Andersson PRO  
Per Olov Garnäs PRO (ersättare) 
Britt Stadin PRO (ersättare)  
Maj-Britt Forsström PRO (ersättare) 
Hjördis Hallstensson RPG 
Ulla Sjöström RPG (ersättare) 
Ingmar Andersson SKPF 
Maja-Lisa Bergdahl SKPF (ersättare) 
Megan Sandberg SPF (ersättare) 
Per-Arne Olsson Timråbo 
Birgitta Andersson Verksamhetschef Stöd, Vård och Omsorg 
Christina Hjalte Sekreterare 
Sara Grape Junkka tf förvaltningschef socialförvaltningen § 7 
Håkan Eriksson Planarkitekt, § 1-4 
Annette Lehnberg Tillgänglighetshandläggare 
 
Distribution: 
KPR:s ledamöter och ersättare, PRO Timrå, P-A Olsson 
 
§ 1 Öppnande av mötet 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordning för mötet enligt utskickad kallelse godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från 27 maj godkändes. 
 
§ 4 Information om kommunens Bostadsförsörjningsprogram 
Håkan Eriksson presenterar tankarna bakom programmet med en presentation, som 
bifogas protokollet (bilaga 1). Svar på remiss av förslaget till 
bostadsförsörjningsprogram lämnas senast 15 oktober. 
 
Kommunen har även en färsk rapport gällande lokalresursplan, som bifogas 
protokollet (bilaga 2). 
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Timråbo har lämnat utredning om  eventuell om- eller tillbyggnad av Merlogården till 
kommunchef. Ordförande ser till att även denna kommer till KPR:s representanter.  
 
§ 5 Information om äldreomsorgen efter sommaren 
Birgitta Andersson berättar om hur verksamheten fungerat under sommaren. 
Väderförhållandena har varit bättre än förra sommaren, men det har varit ett hårt 
tryck vad gäller utskrivningar från sjukhuset.  
 
Vad gäller personalförsörjningen har det fungerat relativt bra. Antalet unga och 
oerfarna vikarier ökar, med detta följer ökat behov av inskolning. Nya vikarier har 
tillfrågats om sina åsikter och majoriteten har trivts bra med jobbet. 
 
Två allvarliga incidenter har inträffat inom vård- och omsorgsboenden under 
sommaren. En gäller en skottlossning utanför Tallnäs, den andra en utåtagerande 
person inom ett vård- och omsorgsboende. En säkerhetsrond har genomförts och 
ytterligare genomgångar med säkerhetsansvarig kommer att göras under hösten. 
 
§ 6 Möjlighet att utreda förebyggande insatser för äldre 
Birgitta Andersson berättar om projektet TUFF, där äldre får styrke- och fallträning. 
Projektet är inne på sin andra deltagargrupp och en utvärdering håller på att göras. 
Birgitta återkommer med rapport samt bjuder in enhetschef vid senare tillfälle. 
 
§ 7 Socialnämnden; ekonomisk utredning och aktuellt läge samt kommande 
budget 
Sara Grape Junkka presenterar rapporten om Analys av socialnämndens kostnader, 
bland annat med rekommendationer för besparingar inom äldreomsorgen. 
Socialnämndens förslag till budget för 2020 visades i korthet, samt de uppdrag som 
förvaltningen fått för att effektivisera arbetet.  
 
§ 8 Information om arbetsgrupper och boenderåd 
Ordförande har ingen information från KPR:s arbetsgrupper, vars arbete har pausats 
under hösten.  
 
Boendegrupp på Hagalid har fått nytt namn, där en deltagare från KPR också skulle 
vara välkommen.  
 
§ 9 Förslag till ny arbetsordning vid sammanslagning av KPR och 
tillgänglighetsrådet 
Annette Lehnberg presenterar sig som sekreterare i nuvarande Tillgänglighetsrådet, 
vad detta råd arbetat med samt förslag till arbetsordning för det kommande 
gemensamma tillgänglighets- och pensionärsrådet. Innehållet är lika i mycket, 
förändringar rör främst justering av antalet ledamöter.  
 
Ingmar Andersson framför att SKPF inte förordar denna organisationsform. 
Beklagar även att synpunkter på förslaget om sammanslagning inte inhämtades innan 
beslut. Detta beslut gagnar inte pensionärerna, och har genomförts på ett sätt som 
kritiseras kraftigt. 
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PRO anser att det på många håll framgått att det inte är en god idé att frångå ett 
specifikt pensionärsråd. Alla pensionärs-organisationer är eniga i att man inte vill slå 
samman pensionärsråd och tillgänglighetsrådet. En skrivelse överlämnas i protest 
mot den nya organisationen, undertecknad av samtliga PRO-föreningar, med 
uppbackning från övriga organisationer (bilaga 3). 
 
PRO Ljustorp framför att det inte bör stå att organisationerna representanter ska 
utses ”på varje organisations styrelsemöte”. Övriga synpunkter på text och 
ordalydelse lämnas på kopia av förslaget. 
 
Diskuterades hur utredning, förslag och beslut om sammanslagning gått till. 
Utredning gjordes av kommunchef på uppdrag av kommunstyrelsen. 
Kommunfullmäktige tog beslutet i april. Rådets synpunkter kommer att föras fram 
till kommunstyrelsen. 
 
§ 10 Övriga frågor 
Jan Norberg efterfrågar information om Individuellt Offentligt Partnerskap vad 
gäller Äldres ensamhet. Detta är ett uppdrag från kommunstyrelsen. Birgitta 
Andersson berättar att det finns en arbetsgrupp, ledd av AME, som arbetar med 
detta. En enkätundersökning kommer att göras, i samarbete med 
pensionärsorganisationerna.  
 
Ingmar Andersson återkommer till sin tidigare fråga om inflyttningslots, och 
efterfrågar ett svar på sitt förslag. Ordförande svarar att denna fråga inte har tagits 
upp till behandling ännu.  
 
Ingmar efterfrågar även information om Älsa-projektet. Tyvärr har inte alla 
kommuner fått möjlighet att delta i detta. 
 
§ 11 Nästa möte 
Nästa möte är tisdag den 3 december, det blir sista mötet för KPR och hålls 
gemensamt med nuvarande tillgänglighetsrådet. 
 
 
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
 
 
 
Maritza Villanueva Contreras Christina Hjalte 
Ordförande KPR  Sekreterare 
 
 
Bilagor: 1. Presentation om bostadsförsörjningsprogrammet 
 2. Förslag till lokalresursplan 
 3. PRO protestskrivelse 


